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Ruzicskay György bronz mellszobrának avatása
Erzsébet liget, Ruzicskay Alkotóház előkertje

A február 19-iki testületi ülés bejelentéseinek tárgyalása so-
rán hozott döntésekről számolunk be az alábbiakban.

Döntésekről dióhéjban
– Döntött a testület a 2009.évi 

vízterhelési díjakról, amit törvé-
nyi rendelkezés alapján kell meg-
fi zetnie a felszíni vizekbe juttatott, 
meghatározott környezetterhelő 
anyagok minden egysége után a ki-
bocsátónak. A törvény a közüzemi 
csatornahálózatot működtető köz-
szolgáltatót feljogosítja, hogy a víz-
terhelési díjat az illetékes árhatóság 
egyetértésével áthárítsa a szolgál-
tatást igénybe vevőkre. Ez történt 
meg most, amikor a Békés Me-
gyei Vízművek Zrt. Szarvas Város 
Önkormányzata elé terjesztette a 
2009-es vízterhelési díjakat, amit 
a képviselők jóváhagytak. Esze-
rint a lakossági igénybevevőknek 
14,20 Ft/m3+ÁFA, a hatósági csa-
tornadíjat fi zető igénybevevőknél 
21,3 Ft/m3+ÁFA, míg a szippantott 
szennyvíz után fi zetendő vízterhe-
lési díj 32,00 Ft/m3+ÁFA.

– Az Ügyrendi Bizottság ter-
jesztette a testület elé – lakossági 
kérés nyomán – azt a javaslatot, 
hogy a Mezőtúr felé vezető út vá-
ros felé eső oldala kapja meg hi-
vatalosan is a Mezőtúri út nevet. 
Molnár Mihály, a bizottság elnöke 
azzal indokolta az előterjesztést, 
hogy sokan és sokszor tévednek be 
az Arborétum és az Aranyszarvas 
Apartmanház felé tartva az Arbo-
rétum utcába, s miután ezen az út-
vonalon nem tudnak eljutni célállo-
másukra, vissza kell fordulniuk, s 
ez a manőver a szűk utcában, nagy 
járművel igencsak nehézkes és fel-
fordulást okozó is. A Turisztikai 
Bizottság azonban ellenezte a ja-
vaslatot, úgy foglalva állást, hogy a 
város legismertebb látványossága, 
az Arborétum felé vezető út viselje 
az Arborétum nevét, míg az Arbo-
rétum utcába való behajtást közle-
kedési táblák elhelyezésével pró-
bálják megoldani. A kibontakozott 
vitában nem született egyezség, 
így az előterjesztést levették napi-
rendről, később újra foglalkoznak a 
témával a képviselők.

– Új tanyagondnoki szolgálat be-
indításáról döntöttek a képviselők, 
illetve arról, hogy a szolgálatokat 
korábban működtető Körös-szö-
gi Kistérség Többcélú Társulása 
Szociális és Gyermekjóléti intéz-
ményből kivált Körös-szögi Kis-
térségi Humán Szolgáltató központ 
végezze el a tanyagondnoki szol-
gálatot a IV. külkerületben is. Fel-
merült, hogy az előterjesztés nem 
közli pontosan a IV. külkerülethez 
tartozó területeket, ezért megkér-
deztük a Polgármesteri Hivatal 
Hatósági Szociális és Családvédel-
mi osztályán, hogy mely területek 
tartoznak ide. Érdeklődésünkre 
Krivjanszki János műszaki cso-
portvezető elmondta, hogy a IV. 
külkerület a Kenderföldek és a fö-
lötte lévő terület Mezőtúr határáig, 

valamint az Érparti Szőlők
– Idén januártól kezdte meg a 

Berettyó-Körös Szakképzés Szer-
vezési Társulás a Berettyó-Körös 
Térségi Integrált Szakképzési Köz-
pont létrehozását, mely program-
hoz 209 millió 314 ezer forint uni-
ós forrást nyert pályázaton. Miután 
azonban a program utófi nanszíro-
zású, és a 20%-nyi igénybevehető 
előleget is csak a támogatási szer-
ződés aláírását követően folyósít-
ják, a társulás azt kérte a Szarvasi 
Önkormányzattól, hogy március 
végéig nyújtson 3.154.400 forint-
nyi segítséget a legszükségesebb 
feladatok elvégzéséhez, amit a 
szerződés aláírása után folyósított 
előlegből visszafi zetnek majd. A 
képviselők jóváhagyták a program 
előfi nanszírozását.

– A megyei önkormányzat kéré-
se nyomán foglalkoztak a képvise-
lők a nem kötelező feladatok esetle-
ges átadásáról. Az előterjesztésben 
szerepelt egészségügyi, oktatási és 
szociális területen vállalt feladatok-
ról úgy nyilatkoztak a képviselők, 
hogy nem kívánják azok működte-
tését átadni a megyének, de – Ba-
bák Mihály polgármester javaslata 
nyomán – a megyei önkormány-
zattól kérik, hogy, ha lehetőség van 
rá, a feladatok fi nanszírozásában 
vállaljon szerepet a megye is.

– Jóváhagyták a képviselők a 
Gyógy-Termál Kft. és a Szakorvo-
si Kft. között szerződésben szabá-
lyozott bérleti díjra vonatkozó inf-
lációs emelését. A Gyógy-Termál 
Kft. helyiségeiben a Szakorvosi 
Kft. által működtetett szolgáltatá-
sok után eddig fi zetett 10.000 Ft/
m2/év bérleti díj ettől az évtől az 
infl ációval növekszik.

– Idén is lesz iskolatej. Az ön-
kormányzat 2004 szeptembere óta 
nyújtja a fenntartásában működő 
alapfokú oktatási intézmények ta-
nulóinak, az FVM által indított, és 
támogatott program keretében. A 
februári ülésen a képviselők arról 
döntöttek, hogy 2009-ben is csat-
lakoznak a programhoz, s a város 
költségvetésében bizotsítják az eh-
hez szükséges 1.675.919 forintot.

– A városháza liftjének felújítá-
sáról tárgyaltak a képviselők, mi-
után az elavult szerkezet működte-
téséért a felelősséget nem vállalta 
tovább a szegedi szervizelő cég, s 
az tavaly december óta nem műkö-
dik. A felújításra ez a cég adott ár-
ajánlatot 2.138.400 forint értékben. 
A polgrámester azonban új elkép-
zeléseket tárt a képviselők elé, mi-
szerint az elavult régi lift helyébe 
kb. 3,5 millió forintért lehetne új és 
modern készüléket szereltetni, így 
az előterjesztést levették napirend-
ről, hogy az új lehetőséget is jobban 
megvizsgálva dönthessenek majd a 
képviselők a városházi lift sorsáról.


